

班。他說：「討論的過程讓翻譯變得很有趣，即使是深具有挑戰的部分也很令人愉快。跟別人合作非常棒，聽到不同的觀點確實為這次體驗增加了深度。除了我們討論的主題之外，最棒的部分之一就是認識了這麼多新朋友。」

少年組的周芥說：「我的體驗很好，第一次參加活動就組織得很好。我唯一的抱怨是少年組的時間安排不够緊湊。總的來說，我會向喜歡翻譯、人際互動和對藝術感興趣的人，推薦這個翻譯班。」

另一位參加少年組的吳夢鎔說：「翻譯班為每個人提供了一段有趣又有教育意義的時光。少年組寫了一個故事叫《海龜的旅程》，並在翻譯研討會的最後一天表演給大家看。我認為翻譯研討會絕對值得參加，如果可以的話，我每年夏天都會參加。」❀

Leo Wang, who has been translating Chinese to English for our journal Vajra Bodhi Sea for several years, also participated in this translation seminar. He said, “The discussions kept things interesting, making even the challenging parts enjoyable. It was great to collaborate with others, and hearing different perspectives really added depth to the experience. And beyond the topics we covered, one of the best parts was meeting so many new people.”

Celeste Zhou of the youth group said, “I had a good experience. It was my first time attending and the event was well-organized. My only complaint is that the schedule was not full enough. Overall I would recommend this seminar to people interested in translation, interaction, and art.”

Sherry Wu, another participant of the youth group, said, “The translation seminar provided everyone with a fun yet educational time. The youth group wrote a story called *The Journey of the Turtle*, and we acted it out by the end of the translation seminar. Overall the translation seminar was definitely something worth going to, and is something I would attend every summer if I could.” ❀

Instilling Goodness Books Award Announcement

育良圖書獲獎

Instilling Goodness Books, an imprint of the Buddhist Text Translation Society, is elated to announce that two of our books have recently been awarded 2024 Nautilus Book Awards.

Prince Siddhartha and the Bully won the 2024 Gold Nautilus Book Award in Children's Illustrated/Fiction: Spiritual Teachings; and, *Wu Mo's Day: Life in a Buddhist Monastery* won the 2024 Silver Nautilus Book Award in Children's Picture Books/Fiction: Spiritual Teachings.

These two books join Instilling Goodness Books' growing collection of award-winning children's books, with titles winning as early as 2020. These award-winning titles are available at <https://www.buddhisttexts.org/collections/childrens-books> and on Amazon. ❀

育良圖書，佛經翻譯委員會旗下系列，欣喜地宣布我們的兩本書榮獲2024年鸚鵡螺書獎。

《悉達多太子與霸凌者》榮獲2024年鸚鵡螺金獎（兒童繪本/小說類：心靈教導），而《無摩的一天：佛寺生活》則榮獲2024年鸚鵡螺銀獎（兒童繪本/小說類：心靈教導）。

這兩本書加入了育良圖書兒童書籍獲獎系列，該系列自2020年起便開始獲得殊榮。

這些獲獎書籍可在佛經翻譯委員會網站

<https://www.buddhisttexts.org/collections/childrens-books> 和亞馬遜網站 (Amazon.com) 購買。❀

